
KS Stara Ljubljana
Obisk delegacije iz pobratene KS Mlinše Kolovrat - Pred dnevi nas je

obiskala delegacija DPCD iz pobratene KS Mlinše Kolovrat. Dogovorili smo se o
medsebojnem sodelovanju v letošnjem letu. Svoj krajevni praznik praznujejo
25. maja, ko bo poteklo tudi 10 let, odkar smo podpisali listino o pobratenju.
Ob njihovih »majskih dnevih« bomo aktivno sodelovali v šporlnih panogah.
Spregovorili smo seveda tudi o praznovanju krajevnega praznika v naši KS, ki
bo 21. junija.

• • •

Sestalo se je predsedstvo KK SZDL - Obravnavali so program in rokovnik
opravil za izvedbo volitev v organizacijo SZDL v KS in občini. Izdali bodo
"Novice Stare Ljubljane«, v katerih bodo pozvali vse krajane, DPO. hišno
samoupravo in druge, naj prično z evidentiranjem možnih kandidatov v ome-
njeno DPO. Hkrati bodo opozorili tudi na bliiajočo turistično sezono in
ureditev okolja. Močan poudark bodo dali akciji »čista in zelena Ljubljana«.

• * *

Kaj storiti, da bo delegatski sistem bolj dejaven? - Sestalo se je vodstvo
DPO in krajevne samouprave. Temeljito so preuCili delovanje delegatskega
sistema v naši KS. V ta namen so izdelali preglednico prisotnostl vseh delega-
tov na doslej sklicanih sejah in sestankih. Lahko so le ugotovill, da nekateri
delegati preprosto ne vedo več za svojo dolžnost oziroma so pozabili na izjavo.
ki so jo dali pred izvolitvijo. Dogovorili so se za konkretno akcijo v zvezi s to
problematiko (osebna pisma, vprašalniki, razgovori s posamezniki).

• * *

Komisija za komunalna vprašanja pri svetu KS je aktivna - Sestav te
komisije je razširjen. Temeljito je že pregledala celotno območje KS v zvezi s
poškoflbami objektov, ki jih je povzročila zima. Ugotovila je, da je za preneka-
tero poškodbo odgovoren izvajalec zimske službe, saj je slabo opravljal nadzor
in delal nestrokovno. O tem bodo obvestili pristojne službe in organe. Nasled-
nji pregled bo komisija opravila v zvezi z vzdrževanjem izložb in vežnih vrat.
Uporabnike po pozvala, naj se čimprej lotijo ureditve, osvežitve in pre-

* * *

Skupna seja sveta KS in sveta potrošnikov - Obravnavali so namembnost
praznega lokala na Gallusovem nabrežju 1. Krajan naše KS je namreč zaprosil
za spremembo namembnosti, saj želi lokal preurediti za gostinsko dejavnost.
Na seji so zavzeli stališče. naj lokal tudi v prihodnje, kot že vrsto let, služi za
hitro popravljalnico čevljev. Spregovorili so o pomanjkanju storitvenih dejav-
nosti in sklenili, da je treba lokal na Gornjem trgu 14 nameniti za popravljalnico
dežnikov.
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